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Dagsorden 

1. Valg af dirigent  
Rie blev valgt 
Dirigenten konstaterede af indkaldelsen var rettidig. 
Udsendt på maillisten 9. marts 
 

2. Valg af referent 
Susanne blev valgt 
 

3. Bestyrelsens beretning  
Se vedlagte beretning 
 
Jane og Kim har holdt som Live Streaming i de seneste 7 år- og har valgt at stoppe  
– de blev takket for god og ihærdig indsats gennem alle årene. Bagning og opsætning og 
oprydning alle årene.  
Formanden ønsker at høre fra medlemmer, der har lyst til at overtage hvervet. 
 
Dirigenten takkede formanden for den fine og fyldestgørelse beretning. 
Der er sket mange ting og godt gået af medlemmer i byen. 
 
Bemærkninger til beretningen. 
Lone fortalte lidt om de nye retningslinjer for rengøring. Retningslinjerne skal godkendes i 
bestyrelsen.  
 
 

4. Regnskab for 2024 
Søren Mortensen gennemgik regnskabet. 
 

5. Indkomne forslag 
 
Der er indkommet to forslag. 
Skovbegravelsesplads i Røgenskoven.   
Forslaget går på at sprede asken. 
Er der interesse for at arbejde videre med forslaget, kan henvendelsen ske til Rie 
Kommentar fra Ida Brøchner: Der må desværre kun oprettes én skovgravplads i hver kommune. 
Clausholm har en i forvejen. Dette er en urnegravplads. 
 
Information til borgere der ikke er på de sociale medier. 
Kom med forslag til, hvordan det kan løses. 
 
Opslag på hjemmesiden sikre desuden historik. 
Røgenlisten bliver benyttet, når Jane får besked på at sende ud.  
Jane fortsætter gerne, men kan evt. ved en udsendelse sender et notat med, om man stadig 
ønsker at stå på listen. 
Bestyrelsen må tage beslutning om, hvordan information fremover skal fremgå. 



 
 

6. Valg til bestyrelsen 
på valg er: 
Allan, René, Jesper – alle genopstiller. 
Ole Brøchner genopstiller ikke. – Formanden overbragte Ole en present. Stor applaus for godt 
arbejde til Ole. 
 
Kristine Katborg blev valgt. 
 

7. Valg af suppleant 
på valg er: 
Kristine Katborg 
Kirstine er valgt til bestyrelsen, så nu mangler vi en suppleant. 
Rita Andersen valgt som suppleant. 
 
 

8. Valg af kritisk revisor 
På valg her: 
Sørn Slot Christensen – modtager genvalg. Blev valgt. 
 
 

9. Valg af landsbyrepræsentant 
Der foretages kun valg i lige år. 
 
 

10. Valg er suppleant til Landsbyrådet. 
Valg i lige år. 
 

11. Eventuelt 
 
Stig Madsen: Jeg kom til byen for 20 år siden. Der er sket en kæmpe forandring med huset i de 
20 år. Der er langt mange timers arbejde fra byen i huset. Stig vil gerne udtrykke sin tak for 
dette. Nu er det en fornøjelse at komme i huset. 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden. 
 
 
  
 
  
 
 
 
 

 

 
 

 


